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Sekreterare .................................................  
 Linda Backsten  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Victoria Strand (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Jörgen Ingvarsson (PRO 

Hyltebruk) 
 

    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum 2024-03-06   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 13:45-16:15 
  
Beslutande ledamöter Victoria Strand (S) (ordförande), Ingemar Lund (S), Birgitta Årzen (S), Ray 

Alexen (SD)  ersätter Bengt-Åke Torhall (L), Mikael Ingvarsson (SD), Rune 
Gunnarsson (S), Ann-Marie Alfredsson (PRO Rydöbruk), Gunnel Johansson 
(PRO Torup), Jörgen Ingvarsson (PRO Hyltebruk), Monica Alexandersson (SPF 
Seniorerna Långaryd/Landeryd), Desirée Hultberg (SPF Seniorerna Drängsered), 
Christer Danielsson (SPF Seniorerna Unnaryd/Jälluntofta) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Zofia Sarna (S) (vice ordförande) 

Svetlana Svensson (V) 
Solweig Pantzar (PRO Torup) 
Britt-Marie Holmberg (SPF Seniorerna Långaryd/Landeryd) 
Asta Persson (SPF Seniorerna Drängsered) 

  
Övriga närvarande Jörgen Lövgren (omsorgschef) §§1-3, §5 

Maria Frobin (medicinskt ansvarig sjuksköterska) §§1-3, §5 
Linda Backsten (kommunsekreterare) 

  
Utses att justera Jörgen Ingvarsson (PRO Hyltebruk) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§1-5 
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ÄRENDELISTA 
§1 Val av justerare och godkännande av ärendelista 

§2 Information från omsorgsförvaltningen 

§3 Laget runt - Information från nämnderna och pensionärsorganisationerna 

§4 Föredrag - Lars Classon 

§5 Övriga ärenden 
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§1 

Val av justerare och godkännande av ärendelista  
(2024 ON0007) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet godkänner ärendelistan och väljer Jörgen Ingvarsson (PRO 
Hyltebruk) att tillsammans med ordförande Victoria Strand (S) justera protokollet. 
  
Paragrafen är justerad 
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§2 

Information från omsorgsförvaltningen  
(2024 ON0028) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen. 
  

Beskrivning av ärendet 
 Höstro – Processen nu och framåt 

  
Omsorgschef Jörgen Lövgren informerar om det pågende arbetet med att ställa om Höstro 
från särskilt boende till trygghetsboende samt processen frammåt (se bilaga). 
  
  

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Info KPR 6 mars 

Förslag till beslut 
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen.  
 

Beslutet skickas till  
- 
 

Paragrafen är justerad 
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§3 

Laget runt - Information från nämnderna och 
pensionärsorganisationerna  
(2024 ON0028) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen. 
  

Beskrivning av ärendet 
Representanterna från pensionärsorganisationerna presenterar vad man har på gång. 
Föreningarna har många aktiviteter så som stickcafé, prommenadgrupp, gymnastik, bokcirklar 
och resor. Några av föreningarna har även fått information kring krisberedskap och civilt 
försvar. I Unnaryd och Drängsered har man fått sponsring till en hjärtstartare. Vid 
utbildningen ingick det även utbildning i hjärt- och lungräddning. 
  
Representanter från respektive nämnd berättar vad som är på gång politiskt. Det mesta 
arbetet i nämnderna och kommunstyrelsen kretsar kring budget och besparingar. Birgitta 
Årzén (S) vill uppmuntra att vi lyfter det positiva som vi har i kommunen. Ingemar Lund (S) 
informerar om arbetet med att fira Hylte kommun som fyller 50 år i år. 
  
  
  
Ordförande uppmanar representanter från pensionärsorganisationerna och nämnderna att 
berätta vad man har på gång, samt förbereda om det är någon fråga man vill lyfta för rådet.  
 

Paragrafen är justerad 
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§4 

Föredrag - Lars Classon  
(2024 ON0028) 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet har tagit del av informationen. 
  

Beskrivning av ärendet 
Lars Classon, kulturutvecklare, presenterar sig och informerar om sitt arbete som 
kulturutvecklare i Hylte kommun. Hans uppdrag som kulturutvecklare riktar sig bland annat 
mot allmänkulturen, föreningslivet, konst, konserter och teater. Han är 
även verksamhetsledare för Forum med bland annat bio, konferens och kulturskolan. Han 
arbetar också för ökad samverkan, både internt mellan förvaltningarna och externt med till 
exempel föreningar.  
  
Paragrafen är justerad 
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§5 

Övriga ärenden  
(2024 ON0005) 

Pensionärsorganisationerna lämnade på dagens möte ett antal frågor och synpunkter. 
  

 Förmånen med fria gymkort togs bort med förklaringen att det skulle vara illojal 
konkurrens. En broschyr om hur viktigt stryketräning är för seniorer skulle tryckas 
men så har inte skett. Ingemar Lund (S) tar med sig synpunkten till kultur- och 
folkhälsonämnden. 

 Ambulans i reserv till Spenshult dras in av Regionen. Detta är en regional fråga men 
nämndernas representanter tar med sig synpunkten. 

 Gläntan, pensionärernas matsal på Unnaryds gamla sjukhem, flyttas till Unnegården. 
Kommer det att vara matlagning i nuvarande kök eller kommer det renoveras? Ska det 
vara ett tillagningskök eller kommer maten att köras ut från centralköket? Ray Alexén 
(SD) tar med sig frågan till samhällsbyggnadsnämnden. 

 Det går rykte om att Guldkanten i Hyltebruk ska avvecklas. Victoria Strand (S) svarar 
att det inte finns några beslut om att någon mötesplats i kommunen (Hyltebruk, Torup 
och Unnaryd) ska avvecklas. 

 Indragning av dubbelbemmaning på Solgatan 3. Hur klarar man en akut brandsituation 
på en personal? Omsorgschef Jörgen Lövgren svarar att man har en dialog med 
Räddningtjänsen utifrån inspektioner som görs på kommunens boenden. Man följer 
tillsynsmyndighetens krav och anpassar bemanningen med hänsyn till brukare och tid 
på dygnet. 

 Pensionärsorganisationerna vill lyfta att man tycker att det är synd att 
omsorgschef Jörgen Lövgren slutar sin tjänst.  

 Christer Danielsson (SPF Unnaryd/Jälluntofta) frågar om möjligheten att äta lunch på 
kommunens boenden på helger. Victoria Strand (S) svarar att beslut om att stänga 
helgöppna dagcentraler togs på kommunfullmäktige 2023-11-14. 

 Jörgen Ingvarsson (PRO Hyltebruk) ställer frågan om att kunna hålla möten på 
Malmagården likt man gjorde innan pandemin. Victoria Strand (S) svarar att kontakt 
får tas med omsorgschefen i denna frågan. 

  
 

Paragrafen är justerad 
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